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SAK 9.5 VASSILD – REFERAT FRA REGULERINGHSMØTE 4. JUNI 2015   

 
Fiskeridirektøren redegjorde for saksdokumentet og gav uttrykk for at 

bifangstproblematikken vil bli fulgt opp gjennom møte med næringen, og ved at direktoratet 

utarbeider en rapport som vil danne grunnlag for reguleringer. 

 

Norges Fiskarlag ga uttrykk for at de ville være med å ta ansvar og ønsket å delta i møte med 

direktoratet for å diskutere problemet og mulige tiltak. 

 

Pelagisk Forening spurte hvilke tiltak direktoratet så for seg. Til dette svarte fiskeridirektøren 

at det måtte vurderes nærmere, men at stenging av felt kunne være en mulighet. 

 

Avdelingsdirektør Eikemo viste til at en hadde hatt en tilsvarende problematikk for en del år 

siden. Da hadde en hatt en god dialog med næringen og løst problemet ved å stenge områder, 

opprette aktsomhetsområder og gjennom samarbeid med Kystvakten. 

 

Sjømat Norge viste til at det av saksdokumentene fremgikk at det var avdekket at mindre fisk 

har gått til oppmaling og ba om at størrelsesammensetningene i fangstene ble vurdert.  
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Kopi til:    

Rune Mjørlund    

Inger-Anne Arvesen    

 

 


